

---

THE FOREST ACT  
(C.C.S.M. c. F150)

**Designation of Provincial Forests Regulation,  
amendment**

---

Regulation 83/2018  
Registered July 13, 2018

**Manitoba Regulation 226/88 R amended**

**1** *The Designation of Provincial Forests Regulation, Manitoba Regulation 226/88 R, is amended by this regulation.*

**2** **Section 10 of the Schedule is amended by striking out "and" at the end of clause (a), adding "and" at the end of clause (b) and adding the following after clause (b):**

(c) Parcel A, as shown on a plan of survey prepared by Albert Gerhard Degner of the City of Winnipeg, Manitoba Land Surveyor, in the NE ¼ Section 5-14-12 EPM on file in the Winnipeg Land Titles Office as Deposit No. 2026/2014, excepting all mines, minerals and other matters as set forth in *The Crown Lands Act*.

---

LOI SUR LES FORÊTS  
(c. F150 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la  
désignation des forêts provinciales**

---

Règlement 83/2018  
Date d'enregistrement : le 13 juillet 2018

**Modification du R.M. 226/88 R**

**1** *Le présent règlement modifie le Règlement sur la désignation des forêts provinciales, R.M. 226/88 R.*

**2** **L'article 10 de l'annexe est modifié par adjonction, à la fin, de ce qui suit :**

c) de la parcelle A, ainsi que l'indique le plan d'arpentage d'une partie du quart nord-est de la section 5-14-12 E.M.P., lequel plan a été dressé par l'arpenteur-géomètre Albert Gerhard Degner, de la ville de Winnipeg, est déposé au Bureau des titres fonciers de Winnipeg et porte le numéro de dépôt 2026/2014, à l'exception des mines, des minéraux et des autres matières prévues à la *Loi sur les terres domaniales*.